
Djurgårdens IF Alliansförening.

Protokoll nr 4 fört vid Styrelsemöte den 31 augusti 1998 kl. 12.00 på Stadion.
Närvarande:
Ingemar Drakensjö (ordf.), Anders Beck-Friis, Oscar Bernadotte, Per Darnell, Jan-Olov Ericksson, Björn
Lindbergh, Bo Lundqvist, Gunnar Lundqvist samt Anita Tegnér.

Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade samtliga välkomna. En brev från Bengt Baldesten lästes upp där 
han avsäger sig alla uppdrag för Djurgården.

1. Dagordning. Dagordningen godkändes och Anita utsågs att jämte ordföranden justera protokollet.

2. Sammanträdesprotokoll. Föregående protokoll godkändes.

3. Ekonomi. Ekonomisk rapport presenterades av Anita. Anita och Gunnar presenterade preliminära kostnader 
för införskaffande av märken och medaljer. Kostnaden kommer att bli minst 45 tkr. Anita och Gunnar har 
styrelsens förtroende att genomföra upphandlingen. Styrelsen beslutade att kreditera DIF AB med 300.000 
kronor, då DIF AB beslutat att endast utnyttja rättigheterna till varumärket för DIF Fotbollförening.
Bingoverksamheten ger mindre än vad det tidigare gjort. Björn åtar sig att undersöka om det är en trend eller 
något tillfälligt och redovisa detta på förtroenderådet.

4. Stadionlokalerna. Nya möbler håller på att skaffas in som ska matcha övriga. En ny lokalansvarig från 
Stockholm Fritid har utsetts som kommer att tillträda senare.

5. Internet. Alliansens hemsida är på gång. Ingemar fick styrelsens förtroende att ensam teckna firman vad 
gäller internetfrågor. Hemsidan ska användas för våra gemensamma frågor och utveckling samt att kunna 
länka till övriga DIF föreningar.

6. Info från föreningar. Hockey testar nya kombinationer. Det är mycket bra sammanhållning i truppen och 
god stämning. Det är många turneringar nu så det blir få tillfällen för laget att spela ihop före serien. 
Ekonomin är god! Damfotbollen har genom senaste vinsten chans att hamna på övre halvan av serien. De 
yngre av spelarna har gått väldigt bra. De flesta går på ett-års kontrakt vilket kan bli besvärligt. Svår 
ekonomisk situation där man bland annat tappar Posten som sponsor nästa år. Fotboll går idrottsligt mycket 
bra. Ekonomin är under kontroll. Man saknar inomhuslokaler för vinterträning. Fäktning. Troligen har vi 
ingen guldmedaljör till kommande VM. Man hjälper landslaget att leta en nationell ledare/fäktmästare. 
Diskussioner pågår att få ett fäktningsgymnasium till Stockholm. Bernadotte-turneringen gick 100 tkr i 
förlust, men man ser det som en investering i framtiden. Bland annat konstaterar man att det inte finns någon 
kunskap om hur man skriver avtal om TV-rättigheter. Där behövs hjälp från de stora föreningarna. Detta kan 
också tas upp på förtroenderådet.

7. Övriga frågor. Arne Gustafsson ska i fortsättningen kallas till styrelsemöten.
De flesta föreningarna har skrivit på avtalet om varumärket.
Djurgården Golf AB måste byta namn - Ingemar skriver ett brev och undersöker frågan. 
Stockholmsalliansen har möte på Stadion den 3/9. Vi vill hitta nya frågor att driva, ”Nackas minne” etc. 
Djurgårdsdagen förlöpte mycket bra med 6-700 personer.
Förtroenderåd ska hållas den 16/9 kl. 19.00 på Stadion. Styrelsemöte en timme innan!
Lennart Öberg får en hockeybiljett till samtliga hemmamatcher denna säsong för hans insatser som 
standarbärare vid Djurdårdsevenemang.

8. Nästa styrelsemöte, förutom det innan förtroenderådet, hålls den 2 november kl. 12.00 på Stadion.

Mötet avslutades.

DIF Alliansförening Styrelsen


